
Gespreksverslag Begrotingsdocumenten 

13 september 2018 

Afgelopen donderdag heb ik een telefoongesprek gehad met de tijdelijke vervanger van Inge 

Harmsen, Ruud Roepers, over de vorm van de documenten voor de begrotingscyclus. Dit omdat 

meerdere keren in het presidium aangegeven is dat de raad een document wil waarop digitaal 

aantekeningen gemaakt kunnen worden (voor degenen die volledig digitaal werken), die geprint kan 

worden (voor degenen die deze documenten op papier willen) en die gearchiveerd kan worden. Een 

HTML-versie ebpagi a’s  oldoet hier iet aa . Dit is al eerdere begroti ge / oorjaars ota’s 
door het presidium aangegeven, meerdere keren zijn hiervoor excuses gemaakt waarna de volgende 

keer weer door de raadsleden om een pdf gevraagd moest worden omdat weer alleen een HTML-

versie geleverd werd. Een pdf is op zich niet het doel maar is vooralsnog de vorm die voldoet aan de 

eerder genoemde eisen. De pdf werd dan haastig in elkaar gezet en had geen verzorgde lay out. 

Op de vraag wie er om de HTML-versie gevraagd heeft en welk doel hiermee beoogd wordt heb ik 

nog geen antwoord gekregen. Wel werd duidelijk dat er wederom een HTML-versie komt. Die zou 

een week eerder beschikbaar komen dan de pdf. Zelf vind ik dat vervelend want als ik dan die HTML-

versie doorlees dan kan ik mijn gedachten, vragen, opmerkingen niet kwijt. Dat kan pas op de pdf die 

een week later komt. Mij werd toen gevraagd of het dan beter zou zijn als de HTML-versie een week 

later zou komen. Ik heb aangegeven dat ik dat niet voor jullie kon beslissen, dat het mij beter leek dat 

de documenten beschikbaar gesteld worden als ze er zijn, dan kan iedereen zelf beslissen wanneer 

wat te lezen. 

In het gesprek heb ik ook gezegd dat ik het storend vind dat ergens in het verleden besloten is over 

te gaan op de HTML-versie zonder de raad te raadplegen. Het gaat immers om de raadsbegroting, 

om onze begroting. Hoe kan het dan zijn dat er zulke grote veranderingen worden doorgevoerd 

zonder de raad er bij te betrekken? Ook hierop heb ik nog geen antwoord gekregen. 
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